
 

                                                                                       

 

 
 
Langrennskomiteen@ 
          
Sakshand.: IN/OL  Dato: 16.04.2018  Arkivk.: lk/møter/innkalling/17-19 
 
 
 
 
 
Stad:   Skei, Thon Jølster Hotell 
Tidspunkt:  Måndag 16. april 2018, kl. 18.00-21.00 
 
Sakliste  
 
REFERATSAKER 
SAK 14 17-19 Godkjenning av innkalling og sakliste 
SAK 15 17-19  Godkjenning av protokoll nr. 01 17-19 frå langrennskomiteen 
SAK 16 17-19  Referat frå Haustmøtet 11. november 2017 
SAK 17 17-19  Protokoll frå møte nr. 01 i Skikrinsstyret 
SAK 18 17-19 Protokoll frå møte nr. 02 i Skikrinsstyret 
 
RAPPORTERING 
SAK 19 17-19  Rekneskap 2017 
SAK 20 17-19 Rekneskapsrapport pr. 31.03.2018 
 
DISKUSJON- OG VEDTAKSAKER 
SAK 21 17-19  Evaluering av krinslagsaktiviteten 2017-2018 
SAK 22 17-19 Krinslaga i langrenn 2018-2019 
SAK 23 17-19 Generell evaluering av langrennssesongen 
SAK 24 17-19 Terminlisteprosessen 2018-2019 
SAK 25 17-19 Sakliste Vårmøtet, 14. mai 2018 
SAK 26 17-19 Status markedsarbeid 
SAK 27 17-19 Handlingsplan 2017-2019 
 
ORIENTERINGSSAKER 
SAK 28 17-19 Team Veidekke Vest 
SAK 29 17-19 NSF Fagmøte 2018 
  
EVENTUELT 
 
 
 

PROTOKOLL TIL MØTE NR. 02 I LANGRENNSKOMITEEN, 2017-2019 



 

                                                                                       

 

 
TIL STADES:  Oddmund Lefdal, Torunn Grut, Tor Arne Hov, Adrian Helgheim. 
 
FORFALL: Anne Lilleaasen 

 
MERKNADER: Ingrid Narum (adm.) deltok i delar av møtet. 
 
REFERENT:  Oddmund Lefdal 
 
 

    
REFERATSAKER 
SAK 14 17-19 Godkjenning av innkalling og sakliste 
   Bakgrunn 
   Innkalling og sakliste er sendt ut på førehand. 
 
   VEDTAK 
   Langrennskomiteen godkjenner innkalling og sakliste. 
 
SAK 15 17-19  Godkjenning av protokoll nr. 01 17-19 frå langrennskomiteen 
   Bakgrunn 
   Protokoll nr. 01 17-19 frå langrennskomiteen er sendt ut tidlegare for 
    godkjenning. Denne finn ein også vedlagt. 
 
   VEDTAK 
   Langrennskomiteen godkjenner protokoll nr. 01 17-19. 
 
SAK 16 17-19  Referat frå Haustmøtet 11. november 2017 
   Bakgrunn 
   Referat frå Haustmøtet er vedlagt. 
 
   VEDTAK 
    Langrennskomiteen tek referatet til orientering. 
 
SAK 17 17-19  Protokoll frå møte nr. 01 i Skikrinsstyret 
    Bakgrunn 
  Protokoll frå møte nr. 01 17-19 i Skikrinsstyret er vedlagt. 
 
  VEDTAK 
  Langrennskomiteen tek protokollen til orientering. 
 
SAK 18 17-19 Protokoll frå møte nr. 02 i Skikrinsstyret 
  Bakgrunn 
  Protokoll frå møte nr. 02 17-19 i Skikrinsstyret er vedlagt. 
 
  VEDTAK 
  Langrennskomiteen tek protokollen til orientering. 
 
RAPPORTERING   
SAK 19 17-19  Rekneskap 2017 
    Bakgrunn 
   Rekneskap 2017 er vedlagt. 



 

                                                                                       

 

 
   Nøkkeltal: 
 

- Driftsinntekter;  kr. 1 304 918,- 
- Driftskostnader; kr.   1 249 492,- 
- Resultat;  kr.       55 425,- 
- Eigenkapital LK; kr.     269 412,- 

 
   VEDTAK 
   Langrennskomiteen godkjenner rekneskapen for 2017. 
 
SAK 20 17-19 Rekneskapsrapport pr. 31.03.2018 
    Bakgrunn 
   Rekneskapsrapport pr. 31.03.2018 er vedlagt. 
   Rapporten vert presentert i møtet. 
 
   VEDTAK 
    Langrennskomiteen tek rapporten til orientering. 
 
DISKUSJON- OG VEDTAKSAKER 
SAK 21 17-19  Evaluering av krinslagsaktiviteten 2017-2018 
   Bakgrunn 
    Langrennskomiteen evaluerer krinslagsaktiviteten sesongen 2017-2018: 
 

- Sportslege resultat 
- Krinssamlingane 2017 
- Logistikk- og smøreopplegg i samband med nasjonale renn og 

meisterskap 2017-2018 
- m.m. 

 
   VEDTAK 
    Langrennskomiteen tek saka til orientering, og legg evalueringa til grunn i  
    den vidare planlegginga av sesongen 2018-2019. 
 
SAK 22 17-19 Krinslaga i langrenn 2018-2019 

  Bakgrunn 
   Når det gjeld krinslagsaktiviteten sesongen 2018-2019 har ein økonomiske  
   rammer til å fortsette på same nivå, og med same struktur som føregåande  
   sesong. 

 
   Innspel: 
   - Ønskje om utanlandsopphold skal inn igjen på samlingsplan 
   - Beito-samling i staden for Sjusjøen 
   - Fortsette fellessamling med TVV 
 
   VEDTAK 
    Langrennskomiteen følgje opp innspela i det vidare arbeidet. 

    
SAK 23 17-19 Generell evaluering av langrennssesongen 
    Bakgrunn 
    Langrennskomiteen skal i møte evaluere sesongen 2017-2018 m.a. på  
    følgjande punkt: 



 

                                                                                       

 

 
- Arrangement 

o Det har vore ein god snøvinter der vi har fått gjennomført alle 
arrangement i henhold til terminlista. 
 

- Renndeltaking 
o Deltakinga har vore varierande. Dette skal LK sjå nærmare på når 

statistikken for sesongen’s renn er klar. 
o Meir variert øvingar, sprintrenn, skicross og arrangement er noko 

av det som kom fram og som vi må ta med i vidare evaluering. 
o SSF cupen er populær og er vår viktigaste arrangement. LK vil 

difor vurdere eigne arrangementkrav. Dette kan være startlister, 
livetiming, arrangementgjennomføring. 

 
- Rekruttering 
- m.m. 

 
    VEDTAK 
    Langrennskomiteen tek saka til orientering, og legg evalueringa til grunn i  
    den vidare planlegginga av sesongen 2018-2019. 
 
SAK 24 17-19 Terminlisteprosessen 2018-2019 
   Bakgrunn 
    Rammer for terminliste skal leggast fram i samband med langrennskomiteen 
    sitt Vårmøte 14. mai 2018, før den vert sendt vidare til høyring i laga. 
 
   Endeleg handsaming av terminlista skjer i samband med langrennskomiteen  
    sitt Haustmøte. 
 
   I det vidare arbeidet bør ein m.a. drøfte følgjande i høve til Terminliste  
    Langrenn 2018-2019; 
 

- tid, stad og arrangør av krinsmeisterskapen 
- variasjon i øvingsutval (stafettar, løypelengder, sprint, langrennscross) 
- KM i langrennscross 
 
Ramma for terminlista skal vera klar til 14. Mai. 

 
   VEDTAK 
    Langrennskomiteen gjer vedtak om at Oddmund Lefdal skal ha ansvar for  
    prosessen med terminlista 2018-2019.  
 
    I rammene for terminlista legg ein m.a. følgjande til grunn: 
 

- Innføre kriterier for å vere SSF cup arrangør (startlister, speaker, løyper, 
osv.) 

- Skicross arrangement utanom KM 
- KM Førde IL 
- Balanse mellom klassisk/skøyting 
- Skirenn i Nordfjord må ikkje kollidere med skiskyting 
- Sprintrenn utanom KM 
- Vurdere sprintstafett 



 

                                                                                       

 

 
SAK 25 17-19 Sakliste Vårmøte 14. mai 2018 
   Bakgrunn 
    Skikrinsstyret har gjort vedtak om at Vårmøtet 2018 skal avviklast 14. mai på 
    Skei v/ Thon Jølster Hotell. 
 
   Langrennskomiteen fastset sakliste for møtet. 
 

Ifbm. Vårmøtet 2017 la ein til grunn følgjande sakliste: 
1) Oppsummering av sesongen 2016-2017  
2) Rammer for Terminliste 2017-2018  
3) Krinslaget 2017-2018  
4) Fellesopplegg nasjonalerenn og meisterskap  
5) Behov for breiddesamlingar (12-16 år)  
6) Smørevettreglar/ fluorforbod  
7) Team Veidekke Vest 

    
    VEDTAK 
    Langrennskomiteen gjer vedtak om følgjande sakliste i samband med  
    Vårmøtet 2018: 

1) Utvikling av langrennsløparar i Sogn og Fjordane 
v/ Sjur Ole Svarstad 

2) Oppsummering av sesongen 2017-2018  
3) Rammer for Terminliste 2018-2019 
4) Krinslaget 2018-2019  
5) Fellesopplegg nasjonalerenn og meisterskap  
6) Breiddesamlingar (12-16 år) 
7) Team Veidekke Vest  
8) Økonomi/ marked 

 
SAK 26 17-19 Status markedsarbeid 
   Bakgrunn 
 

Verksemd Grein Går ut Status 
ByggTeam AS Langrenn 2018 Avtalen skal reforhandlast 

vinter/vår 2018. 
Sparebanken S. og Fj Langrenn 2020 Ny avtale er reforhandla 

for 3 nye år (t.o.m. 2020). 
Intersport/  
Erdal Sport AS 

Langrenn 2017 Avtalen må reforhandlast 
vinteren 2018. 

SFE 
 

Hopp/ langrenn 2019 Avtale reforhandla i 2017. 

COOP Vest SA Alpint/ langrenn 2018 Avtalen går ut 31.12.2018. 
Reforhandlast hausten 
2018. 

 
VEDTAK 

  Langrennskomiteen tek saka til orientering og viser til sak 12 17-19 i  
  Skikrinsstyret der det vart gjort følgjande ansvarsdeling: 

 
- ByggTeam, ansv.: Adm. 
- Intersport/ Erdal Sport AS, ansv.: Adm. 

 



 

                                                                                       

 

SAK 27 17-19 Handlingsplan 2017-2019 
   Bakgrunn 
   Sogn og Fjordane Skikrins sin handlingsplan 2017-2019 vart vedteken i  
    samband med Skikrinstinget 2017. 
 
   Planen finn ein vedlagt. 
 
   I møtet skal komiteen handsame handlingsplanen, drøfte  
    langrennskomiteen sine tiltak, samt avklare vidare ansvarsfordeling. 
 
   VEDTAK 
   Langrennskomiteen tek saka til orientering, og gjer vidare vedtak om å følgje  
    opp handlingsplanen i høve til drøfta arbeidsfordeling. 
 
ORIENTERINGSSAKER  
SAK 28 17-19 Team Veidekke Vest 
   Bakgrunn 
   Leiar i LK orienterte om saka. 
 
   Framlegg til VEDTAK 
    Langrennskomiteen tek saka til orientering. 
 
SAK 29 17-19 NSF Fagmøte 2018 
    Bakgrunn 
    Norges Skiforbund Langrenn sitt fagmøte vert avvikla 31. mai-1. juni 2018 i  
    Stavanger i forkant av Ski-tinget 2018. 
     
   VEDTAK 
    Oddmund Lefdal representerar langrennskomiteen på NSF sitt fagmøte. 
 
EVENTUELT 
 
 
 
Med venleg helsing 
Sogn og Fjordane Skikrins 
 
Oddmund Lefdal (s)       Ingrid Narum (s) 
Leiar LK        Adm. sjef 



 

                                                                                       

 

 
Vedlegg SAK 15 17-19        Godkjenning av protokoll nr. 01 17-19 frå LK 
 
Langrennskomiteen@ 
          
Sakshand.: YT/OL  Dato: 20.09.2017  Arkivk.: lk/møter/protokoll/17-19 
 
 
 
 
 
Stad:   Skei, Thon Jølster Hotell 
Tidspunkt:  Tysdag 19. september 2017, kl. 17.30-21.45 
 
Sakliste  
 
REFERATSAKER 
SAK 01 17-19 Godkjenning av innkalling og sakliste 
 
DISKUSJON- OG VEDTAKSAKER 
SAK 02 17-19 Konstituering av langrennskomiteen 2017-2019 
SAK 03 17-19 Terminliste 2017-2018 
SAK 04 17-19 Breiddesamlingar 12-16 år 
SAK 05 17-19 Jentesamlingar 
SAK 06 17-19 Økonomisk støtte til «SognaLangrenn» 
SAK 07 17-19 Nasjonale renn og meisterskap 2017-2018 
SAK 08 17-19 Handlingsplan 2017-2019 
SAK 09 17-19 Veiledarutdanning Norges Skiforbund 
 
ORIENTERINGSSAKER 
SAK 10 17-19 Krinslaget 2017-2018 
SAK 11 17-19  Status i markedsarbeidet til langrennskomiteen 
SAK 12 17-19  Team Veidekke Vest 
SAK 13 17-19  Haustmøtet 2017 
 
RAPPORTERING 
SAK 14 17-19 Rekneskapsrapport pr. 15.09.2017 
 
  
EVENTUELT 
 
 
 

PROTOKOLL MØTE NR. 01 I LANGRENNSKOMITEEN, 2017-2019 



 

                                                                                       

 

 
TIL STADES:  Oddmund Lefdal, Torunn Grut, Tor Arne Hov, Anne Lilleaasen, 

Adrian Helgheim og Yngve Thorsen (adm.) 
 
FORFALL:  

 
MERKNADER:  
 
REFERENT:  Yngve Thorsen (adm.) 
 
 
 

    
REFERATSAKER 
SAK 01 17-19 Godkjenning av innkalling og sakliste 
   Bakgrunn 
   Innkalling og sakliste er sendt ut på førehand. 
 
   VEDTAK 
   Langrennskomiteen godkjenner innkalling og sakliste. 
 
DISKUSJON- OG VEDTAKSAKER 
SAK 02 17-19 Konstituering av langrennskomiteen 2017-2019 
   Bakgrunn 

• Val av nestleiar til langrennskomiteen 

• Val av medlem til anleggskomiteen 

• Val av medlem til utd./ utv. komiteen 

• Val av medlem til økonomi- og sponsorutvalet 
 
   VEDTAK 
    Langrennskomiteen gjer følgjande vedtak i saka: 
 
    Nestleiar langrennskomiteen; Tor Arne Hov 

Medlem til anleggskomiteen; Anne Lilleaasen 
Medlem til utd./ utv. komiteen; Torunn Grut 
Medlem til økonomi- og sponsorutvalet; Anne Lilleaasen 

 
SAK 03 17-19 Terminliste 2017-2018 

Bakgrunn 
Rammene for terminlista 2017-2018 vart lagt fram i samband med skikrinsen 
sitt Vårmøte. 
 
Deretter vart terminlista sendt til høyring i laga, med svarfrist 
01. september 2017. 
 
Høyringsframlegg til Terminliste Langrenn 2017-2018 finn ein vedlagt. 

 
   Pr. 01. september er det komt følgjande innspel til terminlista: 
 
 
 
 



 

                                                                                       

 

1) Førde IL v/ Arne Helgheim: 
 

Ribberennet har vi vedteke å flytte til 28.12 på Terminlista er det sett opp 
med dato 27.12.17  
– antar grunnen er at en ynskjer noko «avstand» (en dag ekstra) til rennet 
pr 30.12.17? 

                        
27 01 18:   Eid, sprint/skicross:          
Skal dette avviklast som et sprint renn, med innlagte elementer av skicross 
eller er det både/og, som på HL? 
En ser vel for seg at finaleheat/fellesstart i ei skicross løype vil ha sine 
åpenbare utfordringar. 

 
Ungdommens Holmenkollrenn er i 2018 beramma til 03-04.februar.   
(truleg flytta fram pga. jr N.cup i Kollen helga 17/18 feb) 
Ideelt sett bør en då flytte Kleiva rennet bort frå denne helga.. >> kan 
flyttast til 17 eller 18/2 
Det bør i alle fall ikkje avviklast noko tellande rekruttrenn for SSF når 13/14 
år har UH. 

 
En ynskjer om muleg et krinsrenn på Langeland, pr no har vi ikkje tellande 
«cup-renn» SSF! 

                   I så måte: KM rennet pr 30 12 bør gjerne telle som cup-renn både for jr og  
    rekr.? Pr no ingen cup-renn i Sunnfjord.. 
                 
    Arne 
 

2) IL Jotun v/ Børre Øvstetun: 
 

Hei !  
 
Vi i IL Jotun og ÅTIL trenger tilbakemelding på kva vi gjer feil som 
arrangør sidan me ikkje tilgodesett med renn neste sesong!.  
 
Samtidig er det “trist” at de er satt opp KM i ei nyttårhelg , mange nyttar 
denne til ferie/familiehøgtid og reiser vekk. 

 
Mvh 
Børre Øvstetun 
IL Jotun Ski 
Tlf: 90852584 
 
3) Tambarskjelvar IL v/ Åsmund Berthelsen: 
 
Tambarskjelvar IL har spelt inn at dei ynskjer å avvikle eit terminfesta 
arrangement i langrennscross (andre arrangement typar kan også vere 
aktuelt). 
 

  

 

 

 



 

                                                                                       

 

 
VEDTAK  
Langrennskomiteen gjer følgjande vedtak i saka: 
 
Vedtak 1)  
Ribberennet vert flytta til 28. desember 2017. 
 

 Vedtak 2)  
IL Jotun/ ÅTIL vert arrangør av SSF Cup Finale 
 

   Vedtak 3)  
    SSF Cup Kleivanerennet vert flytta til 03. mars 2018 
 

Vedtak 4)  
SSFkarusell/ SkiCross Førde IL/ Gaular IL og Sogndal IL vert flytta til 03.-
04. februar 2018 
 

   Vedtak 5) SSFkarusell/ Tambarrennet vert terminfesta 24. februar 2018 
 
SAK 04 17-19 Breiddesamlingar 12-16 år 
   Bakgrunn 
    Av breiddesamlingar i 2017 er det førebels gjennomført samling på  
    Ullsheim 08.-10. september, med landslagstrenar Sjur Ole Svarstad som  
    hovudtrenar. På denne samlinga deltok nærare 50 utøvarar f. 2002-2006. 
 
   Det er elles planlagt trening (to økter) med Øystein «Pølsa» Pettersen på  
    langeland 28.-29. september (nedre aldersgrense er utøvarar f. 2006). 
    
   Vidare har Førde IL og Gjøran Tefre teke initiativ til Enivest Skiskule på 
    Langeland i perioden 12.-15. oktober 2017 (aldersgruppe 2002-2006). 
 
   Sogn og Fjordane Skikrins er samarbeidspart i alle tre tiltaka. 
 
   VEDTAK 
    Langrennskomiteen tek saka til orientering.  
 
SAK 05 17-19 Jentesamlingar 
   Bakgrunn 
    I samarbeid med Førde IL er det planlagt jentesamling på Langeland laurdag 
    30. september 2017. 
 
   Komiteen tek stilling til om det skal avviklast fleire jentesamlingar 2017- 
    2018. 
 
   VEDTAK 
    Komiteen tek saka til orientering, og gjer vidare vedtak om å kontakte  
    Markane IL v/ Margrunn Hjelmeset vedr. ev. avvikling av jentesamling i  
    samband med Ullsrenna (06.-07. januar 2018).  
 

Torunn Grut følgjer opp vedtaket. 
 

https://www.skiforbundet.no/sogn-og-fjordane/nyhetsarkiv/2017/8/oystein-polsa-pettersen/
https://www.skiforbundet.no/sogn-og-fjordane/nyhetsarkiv/2017/8/enivest-skiskule/


 

                                                                                       

 

SAK 06 17-19 Økonomisk støtte til «SognaLangrenn» 
Bakgrunn 

  Søknad frå «SognaLangrenn» v/ Kaupanger IL v/ Tor Arne Hov: 
 
Viser til tidlegare e-postutveksling, og me tillet oss med dette om å søkje om 
økonomisk støtte til Sognalangrenn. 

  
Sognalangrenn er eit treningssamarbeid mellom idrettslaga i Indre Sogn. 
Formålet er å skape, og opprettholde eit treningsmiljø for ungdom frå ca 13 
år. Me ser at det vert utfordrande å halde ungdomen i langrennsmiljøet i 
små klubbmiljø, og me taper fort mot lagaktivitetar som fotball og 
håndball. For å få ungdom til å halde fram med langrenn inn mot junior- 
og senioralder, trur me det er viktig både sosialt og sportsleg å skape arena 
for felles trening og sosial samkome.  

  
Me har difor i Kaupanger IL teke initiativ til å etablere noko me kallar for 
Sognalangrenn. Aktivitetane her er fleire: 

  
- Treningshelgar/samlingar 
- Fellestreningar i midtveke 

  
Hittil i 2016 har me gjennomført treningshelgar i Vik, Kaupanger og 
Jostedalen – samt måndagstreningar i Sogndal, Leikanger og Kaupanger. 
Me rullerer på ansvaret med å arrangere, både samlingar og 
måndagstreningar – og klubbane stiller med trenarkrefter.  

  
Me ønskjer å søkjer om støtte til å halde fram denne aktiviteten, der støtten 
skal bidra til å dekke kostnader til: 
 
- innkjøp av mat på samlingar, ca kr 3000,- 
- reisekostnader samlingar og treningar ca kr 2000,- 
- dekke kostnader til trenar (ved innleige) kr 2500,-  

  
I tillegg ønskjer å profilere oss som Sognalangrenn, slik at alle skiløparar i 
regionen legg merke til Sognalangrenn – og ønskjer å bli ein del av oss. I 
første omgang kan det vere aktuelt å kjøpe inn felles lue, med 
Sognalangrenn på. Dette vil ha ei prisestimat på kr 200 * 15 stk = kr 
3000,- 

  
Samla sum vert då 10500,- kroner.  

  
Kaupanger IL har teke adm.ansvar for Sognalangrenn, og kan håndterer 
det administrative i Sognalangrenn v/underteikna.  

  
 VEDTAK 

Langrennskomiteen gjer vedtak om å støtte «SognaLangrenn» med  
kr. 10 500,- sesongen 2017-2018. 
 

 
 
 
 



 

                                                                                       

 

 
SAK 07 17-19 Nasjonale renn og meisterskap 2017-2018 
   Bakgrunn 
    Oversikt over logistikken i samband med nasjonalerenn- og meisterskap 

2017-2018 er vedlagt, denne finn ein også på www.skikrinsen.no, eller ved å 
følgje denne lenka direkte; 
 
https://www.skiforbundet.no/sogn-og-fjordane/langrenn/nasjonale-renn-langrenn/ 

 
Forøvrig har Norges Skiforbund reservert overnatting/ innkvartering for 
samtlege kretsar i samband med følgjande arrangement: 
 
- Norges Cup junior Beitostølen, 05.-07. januar 2018 
- Norges Cup junior Holmenkollen, 16.-18. februar 2018 
- Junior NM Steinkjer, 02.-04. mars 2018 
 
Jf. rutinar i NSF er Sogn og Fjordane Skikrins tildelt 28 sengeplassar for 
utøvarar og støtteapparat ifbm. desse arrangementa. I utgangspunktet er 
sengeplassane forbeholdt utøvarar på krinslaget m/ støtteapparat. Men 
denne sesongen har ein også høve til å opne opp for at nokre føresette kan 
bestille overnatting gjennom skikretsen. 

Når det gjeld øvrige nasjonale arrangement har skikrinsen v/ adm. reservert 
innkvartering i høve til vedlegg. 

I det vidare arbeidet med nasjonale renn og meisterskap skal  
komiteen avklare kven som skal vere hovudleiar og støtteapparat på dei ulike 
arrangementa. 
    

   VEDTAK 
    Langrennskomiteen gjer vedtak om at fellesopplegget på nasjonale renn  
    knytt til senior skal avklarast nærare med aktuelle utøvarar.  
 
    Oddmund Lefdal følgjer opp aktuelle seniorutøvarar. 
 
   Langrennskomiteen gjer vidare vedtak om å førespørje følgjande personar  
    om å vere med i støtteapparatet for junior: 
 

- Tor Arne Hov, Kaupanger IL (org. ansvarleg) 
- Jan Arve Lund, Kaupanger IL 
- Inge Brikt Kvile, Førde IL 
- Bjørn Kristian Sunde, Førde IL 
- Tom Idar Kvam, IL Bjørn 
- Andres Borkamo, Gaular IL 
- Arthur Hegrenes, Førde IL 
- Eivind Skår, Førde IL 

 
Hovudleiarar på nasjonale renn junior er Asgeir Årdal, Simen Bækken og 
Olaug Grut Andersen. 
 

http://www.skikrinsen.no/
https://www.skiforbundet.no/sogn-og-fjordane/langrenn/nasjonale-renn-langrenn/


 

                                                                                       

 

Tor Arne Hov følgjer opp støtteapparatet på nasjonale renn og meisterskap 
for junior saman med adm. 

 
SAK 08 17-19 Handlingsplan 2017-2019 
    Bakgrunn 
    Sogn og Fjordane Skikrins sin handlingsplan 2017-2019 vart vedteken i  
    samband med Skikrinstinget 2017. 
 
   Planen finn ein vedlagt. 
 
   I møtet skal komiteen handsame handlingsplanen, drøfte  
    langrennskomiteen sine tiltak, samt avklare vidare  ansvarsfordeling. 
    
   VEDTAK 
    Langrennskomiteen tek saka til orientering, og gjer vidare vedtak om å følgje  
    opp handlingsplanen i høve til drøfta arbeidsfordeling. 
 
SAK 09 17-19 Veiledarutdanning Norges Skiforbund 
    Bakgrunn 
    Norges Skiforbund arrangerar 13.-15. oktober ei opplæringssamling for  
    engasjerte personar som ynskjer å bli ein del av skiidretten sitt  
    klubbveiledarkorps. Samlinga vil gå parallelt med Skiforbundet sitt 
    Haustmøte/ Anleggs- og arrangørseminar. 
 
   I 2016 vart Skiforbundet sin Utviklingsmodell (SUM) vedtatt på Skitinget i  
    Trondheim. På bakgrunn av dette skal Norges Skiforbund utdanne eit eige  
    veiledarkorps som skal jobbe med klubbutvikling i vid forstand, og supplere 
    det gode tilbodet som NIF og idrettskretsane allereie tilbyr. Klubbutvikling  
    vil omhandle innsatsområda aktivitet, anlegg, arrangement, kompetanse og  
    organisasjon. 
 

Til forskjell frå kurslærarrolla vil ein her jobbe som prosessleiar, der ein m.a. 
vil halde temakveldar, køyre work-shops og leie prosessar for å utvikle 
handlingsplanar i skigruppene.  

 
Ein må rekne med å stille opp på ettermiddagar og nokon helgar, samt vere 
fleksibel til å ta oppdrag på kort sikt. 

 
Alle veiledarar får honorar etter NIF og NSF sine satsar for veiledarar. 

 
   VEDTAK 
    Langrennskomiteen gjer vedtak om å rette ein førespurnad til  
    Sogn og Fjordane idrettskrins vedr. samarbeid og bruk av veiledar personell. 
 



 

                                                                                       

 

 
ORIENTERINGSSAKER 
SAK 10 17-19 Krinslaget 2017-2018 
        Bakgrunn 
   Krinslaget i langrenn 2017-2018 består til saman 37 utøvarar. 
 
   27 utøvarar er knytt til det ordinære krinslaget, medan impulslaget (f. 2002)  
    består av 10 utøvarar. 
 
   Målsetjing med krinslaga 

Målsetjinga med krinslaga er å skape gode sportslege rammer for 
langrennssatsing i Sogn og Fjordane. 

 
Utøvarane på krinslaga forpliktar seg m.a. til følgjande; 

 

• utøvarane skal vere motiverte og villige til å satse på høgt nivå 

• utøvarane som representerar laga skal vere inkluderande, inspirerande 
og 
motiverande for andre løparar frå fylket 

• utøvarane skal føre treningsdagbok (gjeld krinslag junior, eldre junior/ 
senior) 

• utøvarane skal ta initiativ til dialog med trenarane mellom samlingane 

• utøvarane skal ta initiativ til dialog med trenarane i 
konkurransesesongen 

• utøvarane skal delta på alle samlingane (sjukdom og eksamen er gyldig 
grunn til fråvèr) 

• utøvarane skal gjennomføre økter i høve til plan frå trenarane i samband 
med samlingane  

• utøvarane skal møte presis til alle økter i samband med krinssamlingane 

• utøvarane skal delta på nasjonalerenn- og meisterskap (hovudlandsrenn, 
norgecup, skandinaviskcup, junior NM, senior NM etc.) 

• utøvarane skal nytte krinslagsbekledning ved deltaking på krins- og 
nasjonale 
arrangement (unnataket er NM stafett 

• gjennomføre e-læringsmodulen til Antidoping Norge: Ren Utøver 
 

Krinslag Eldre Junior/ Senior (1999- ) 
Utøvarar på Krinslag Eldre Junior/ Senior  får m.a. følgjande tilbod 
gjennom Sogn og Fjordane Skikrins: 
 

• ca. 40 samlingsdøgn i perioden juni-desember 

• dekka overnattingskostnader på alle samlingar 

• eit støtteapparat i samband med nasjonale renn og meisterskap. 

• ein hovudtrenar i tillegg til fleire kvalifiserte trenarar. 

• dekka racingdress, overtrekksklede, t-skjorte, shorts (tights) og hue. 

• sportsleg oppfølging mellom samlingane 
 

 
 
 
 



 

                                                                                       

 

 
Krinslag Junior (f. 2000-2001) 
Utøvarar på Krinslag Junior får m.a. følgjande tilbod gjennom Sogn og 
Fjordane Skikrins: 

 

• ca. 25-30 samlingsdøgn i perioden juni-desember 

• dekka overnattingskostnader på alle samlingar 

• eit støtteapparat i samband med nasjonale renn og meisterskap. 

• ein hovudtrenar i tillegg til fleire kvalifiserte trenarar. 

• dekka racingdress, overtrekksklede, t-skjorte, shorts (tights) og hue. 

• tilbod om sportsleg oppfølging mellom samlingane 
 

Impulslag (f. 2002) 
Utøvarar på Impulslaget får m.a. følgjande tilbod gjennom Sogn og Fjordane  
Skikrins: 
 

• ca. 12 samlingsdøgn i perioden juni-november 

• dekka overnattingskostnader på alle samlingar. 

• ein hovudtrenar i tillegg til fleire kvalifiserte trenarar. 
 

Trenarar/ leiarar 2017-2018 

• Asgeir Årdal 

• Simen Bækken 

• Olaug Grut Andersen (delvis) 
 
Krinslagskontingent 2017-2018 

• Impulslag (2002):  Kr.  4 000,- 

• Junior (2000-2001):  Kr. 12 000,- 

• Eldre Junior (1998-1999) : Kr. 13 000,- 

• Senior (1997-)   Kr. 15 000,-  
       (inkl. opne samlingar med Team   
      Veidekke Vest) 

 
For utøvarar som ikkje ynskjer å delta på samlingsopplegget, men som har 
planar om å delta på nasjonale arrangement kommande vinter kan ein ta del 
i skikrinsen sitt fellesopplegg vinterstid ved å «kjøpe» ein «vinterpakke»: 

 

• «vinterpakke» junior, kr. 6 500,- (inkl. krinslagsklede) 

• «vinterpakke» senior, kr. 8 500,- (inkl. krinslagsklede) 
 

Ved å gjere seg nytte av denne «pakken» vil ein få eit tilrettelagt opplegg 
ifbm. nasjonale renn og meisterskap knytt til smøring av ski og logistikk. 

 
Ver merksam på at krinslagsbekledninga er inkludert i kontingenten for 
«vinterpakkane». 

 
 
 
 
 
 



 

                                                                                       

 

 
Samlingsplan 2017-2018 

 
Fokus Stad Dato Senior/ Eldre Jr. Junior Impuls 

Ski Vik 01.-05. juni 2017 X X  

Barmark Førde 22.-25. juni 2017 X X X 

Barmark Markane 03.-06. august 2017 X X  

Barmark Jølster 14.-17. september 2017 X X X 

Barmark Hemsedal 28. sept.-01. okt. 2017 X X  

Barmark Sogndal 11.-15. oktober 2017 X X X 

Ski Sjusjøen 08.-12. november 2017 X X X 

Ski Gålå 22.-26. november 2017 X   
 

For seniorutøvarane vert det også bli lagt til rette for samlingar saman med 
Team Veidekke Vest.  

 
Vidare er samlinga i Vik gjennomført saman med Hordaland Skikrets, medan 
samlinga i Hemsedal vert gjennomført saman med Team Hallingdal/ 
Buskerud Skikrets. 

    
   VEDTAK 
    Langrennskomiteen tek saka til orientering. 
 
SAK 11 17-19  Status i markedsarbeidet til langrennskomiteen 
     Bakgrunn 
   

Verksemd Grein Går ut Status 
ByggTeam AS Langrenn 2018 Avtalen er 

reforhandla t.o.m. 
våren 2018. 
Økonomisk nivå er 
same som tidlegare. 
Ny avtale signert 
august 2015. 

Sparebanken S. og Fj Langrenn 2017 Avtalen vart 
reforhandla og 
signert vinteren 
2015. Avtalen 
strekker seg t.o.m. 
31.12.2017. 
Økonomisk nivå er 
same som tidlegare. 
Avtalen er under 
reforhandling. 

SFE Langrenn 2019 Avtalen vart 
reforhandla i 2016. 

 
  VEDTAK 

  Langrennskomiteen tek saka til orientering. 
 



 

                                                                                       

 

SAK 12 17-19  Team Veidekke Vest 
  Bakgrunn 
  Leiar i langrennskomiteen orienterte om Team Veidekke Vest på følgjande 
  punkt: 

 
- møtestruktur/ organisasjon 
- sportsleg opplegg, sportsleg nivå 
- trenarsituasjonen 
- to løparar frå Sogn og Fjordane på Team Veidekke Vest ses. 17-18. 

o Torstein Bu, Førde IL 
o Gjøran Tefre, Førde IL 

 
  VEDTAK 

  Langrennskomiteen tek saka til orientering. 
 
SAK 13 17-19  Haustmøtet 2017 
    Bakgrunn 
    Sogn og Fjordane Skikrins avviklar Haustmøtet laurdag 11. november 2017 i  
    Sogndal (Fosshaugane Campus). 
 
    Haustmøtet vert gjennomført i samarbeid med Sogn og Fjordane  
    idrettskrins. 
 
   På neste side følgjer rammeprogram for Haustmøtet 2017: 



 

                                                                                       

 

 
 
    

Idrettens møteplass 2017 
Dato: Laurdag 11. november 

Stad: Sogndal, Fosshaugane Campus/Sogndal vgs. 

 

Tillitsvalte, tilsette, trenarar, føresette Utøvarar 

FELLES FOREDRAG 

Kl. 10-12 

Trollsalen, Sogndal vgs. 

 

Foredrag: Johan Kaggestad 

Tema: Allsidig grunnlag for å nå toppen 

 

Paneldebatt 

Deltakarar:  

 

TVERRIDRETTSLEG 

TRENINGSSAMLING 

Aldersgrupper: 13-16 år  

 

1. økt kl. 10-12 

Campussalen 

Basistrening v/ Even Hole 

 

 

 

 

LUNSJ (lasagne m/ tilbehør) 

Kl. 12-13 

Kantina Sogndal vgs. 

LUNSJ (lasagne m/ tilbehør) 

Kl. 12-14 

Kantina Sogndal vgs. 

ULIKE FORUM 

KL. 13-16 

 

Haustmøte SFSK (4 klasserom) 

Leiarmøte SFOK (1 klasserom) 

 

Idrettsrådssamling v/ IK (1 klasserom) 

Økonomikurs for idrettslag v/ IK (1 

klasserom) 

 

 

2. økt kl. 14-16 

Campussalen 

Basistrening v/ Even Hole 

 

Trenarar og føresette kan observere økta 

Pris deltakar (= pris lunsj) kr 200,- 

 

Kostnad: 

- lokale, møterom 

- foredragshaldar 

- lunsj, kaffi og frukt 

- IK dekkar fellesforum og møterom 

 

Pris deltakar kr 200,-? 

 

Kostnad: 

- hall 

- trenarkrefter 

- lunsj 

- IK dekkar hallkostnad 

Ansvarsdeling: 
Påmelding questback - IK 

✓ Bestille lokale, møterom, hall – IK  
✓ Fellesforum – IK (m/ innspel frå SK) 
✓ Lunsj – IK 

Innhald treningssamling – IK/SK 

 



 

                                                                                       

 

 
   VEDTAK 
    Langrennskomiteen tek saka til orientering. 
 
RAPPORTERING 
SAK 14 17-19 Rekneskapsrapport pr. 15.09.2017 
      Bakgrunn 
    Rekneskapsrapport pr. 15.09.2017 er vedlagt. 
    Adm. la rapporten i møtet. 
 
   VEDTAK 
    Langrennskomiteen tek rapporten til orientering. 
 
  
EVENTUELT 
 
 
 
Med venleg helsing 
 
Oddmund Lefdal (s)       Yngve Thorsen (s) 
Leiar langrennskomiteen      Adm. sjef 

 



 

                                                                                       

 

 

 
Vedlegg SAK 17 17-19        Protokoll frå møte nr. 01 i Skikrinsstyret 

 
 
Skikrinsstyret@ 

 
          
Sakshand.: YT/FÅ  Dato: 01.10.2017  Arkivk.: styret/møter/protokoll/17-19 
 
 
 
 
 
Stad   Årdal i Jølster 
 
Tidspunkt:  Frammøte, fredag 29. september 2017, kl. 18.00 
   Avslutning, laurdag 30. september 2017, kl. 12.30 
 
 
 
RAMMEPROGRAM, FREDAG 29. SEPTEMBER 2017 
 
Program Tidspunkt Saker Andre opplysningar 
Frammøte Kl. 18.00   
Møte i Skikrinsstyret Kl. 18.30-20.30 Sak 01-07 17-19  
Middag Kl. 21.00   
 
 
RAMMEPROGRAM, LAURDAG 30. SEPTEMBER 2017 
 
Program Tidspunkt Saker Andre opplysningar 
Frukost Kl. 08.00   
Møte i Skikrinsstyret Kl. 09.00-12.00 Sak 08-17 17-19  
Lunsj Kl. 12.00   
Heimreise Kl. 12.30 – 13.00   
 
 
 
 
Sakliste; sjå neste side. 
 
 
 

PROTOKOLL MØTE NR. 01 I SKIKRINSSTYRET, 2017-2019 



 

                                                                                       

 

 
REFERATSAKER 
SAK 01 17-19 Godkjenning av innkalling og sakliste 
SAK 02 17-19 SFSK Protokoll frå Skikrinstinget 2017 
SAK 03 17-19 SFSK HKK protokoll nr. 01 17-19 
SAK 04 17-19 SFSK AK protokoll nr. 01 17-19 
SAK 05 17-19 SFSK LK protokoll nr. 01 17-19 
 
RAPPORTERING 
SAK 06 17-19 Rekneskapsrapport pr. 15.09.2017 
SAK 07 17-19 Samordna søknad og rapportering 2016 
 
DISKUSJON- OG VEDTAKSAKER 
SAK 08 17-19 Rammer for arbeidet i Skikrinsstyret 
SAK 09 17-19 Veiledarutdanning Norges Skiforbund 
SAK 10 17-19 SUM; SFSK Handlingsplan 2017-2019 
SAK 11 17-19  Haustmøtet 2017 
SAK 12 17-19  Markedsarbeidet i Sogn og Fjordane Skikrins 
SAK 13 17-19  Ski i Skulen 2018 
SAK 14 17-19 Økonomiske rammer for telemark-/ randoneekomiteen 
SAK 15 17-19  Møteplan Skikrinsstyret 
 
ORIENTERINGSSAKER 
SAK 16 17-19  Beredskapsplan 2017-2019 
SAK 17 17-19  NSF Haustmøtet 2017 
 
EVENTUELT 
 
 
 

 
TIL STADES:  Finn Årdal, Hallvard Nygård, Tonje Norheim Tangerud, Atle Hamar, 
    Henning Sæthre, Sjur Håvard Øygard og Yngve Thorsen (adm.) 
 
FORFALL: Margot Åsebø og Oddmund Lefdal 
 
MERKNADER:  
 
REFERENT:  Yngve Thorsen 
 
 

    



 

                                                                                       

 

 
REFERATSAKER 
SAK 01 17-19 Godkjenning av innkalling og sakliste 
    Bakgrunn 
    Innkalling og sakliste er sendt ut på førehand. 
 
   VEDTAK 
    Skikrinsstyret godkjenner innkalling og sakliste. 
 
SAK 02 17-19 SFSK Protokoll frå Skikrinstinget 2017 

Bakgrunn 
Protokoll frå Skikrinstinget 2017 er vedlagt. 

 
 VEDTAK 

Skikrinsstyret tek protokollen frå Skikrinstinget til orientering. 
 

SAK 03 17-19 SFSK HKK protokoll nr. 01 17-19 
   Bakgrunn 
   Protokoll frå møte nr. 01 17-19 i hopp- og kombinertkomiteen er vedlagt. 
 
   VEDTAK 
   Skikrinsstyret tek protokollen til orientering. 
 
SAK 04 17-19 SFSK AK protokoll nr. 01 17-19 
    Bakgrunn 
   Protokoll frå møte nr. 01 17-19 i alpinkomiteen er vedlagt. 
 
   VEDTAK 
   Skikrinsstyret tek protokollen til orientering. 
 
SAK 05 17-19 SFSK LK protokoll nr. 01 17-19 
   Bakgrunn 
   Protokoll frå møte nr. 01 17-19 i langrennskomiteen er vedlagt. 
 
   VEDTAK 
   Skikrinsstyret tek protokollen til orientering. 
 
RAPPORTERING 
SAK 06 17-19 Rekneskapsrapport pr. 15.09.2017 
   Bakgrunn 
    Rekneskap pr. 15.09.2017 er vedlagt. 
   Adm. la fram rapporten i møtet. 
 
   Nøkkeltal pr. 15.09.2017: 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

                                                                                       

 

 

SFSK Driftsinnt. totalt SFSK Driftskost. totalt SFSK Resultat  SFSK Årsbudsjett 

 Kr     2 616 830,-  Kr     2 127 042,-  Kr    489 788,-   Kr     0,00                     

AU Driftsinnt. totalt AU Driftskost. totalt AU Resultat  AU Årsbudsjett 

 Kr     524 101,-  Kr     507 188,-  Kr     16 913,-  Kr     0,00                     

AK Driftsinnt. totalt AK Driftskost. totalt AK Resultat  AK Årsbudsjett 

 Kr     984 601,-  Kr     711 816,-  Kr     272 784,-  Kr     0,00                       

HKK Driftsinnt. totalt HKK Driftskost. totalt HKK Resultat  HKK Årsbudsjett 

 Kr     54 000,-  Kr     27 919,-  Kr     26 081,- Kr     0,00 

LK Driftsinnt. totalt LK Driftskost. totalt LK Resultat pr.  LK Årsbudsjett 

 Kr     1 054 127,-  Kr     880 117,-  Kr     174 010,-  Kr     0,00 
 
   VEDTAK 
    Skikrinsstyret tek rapporten til orientering. 
 
SAK 07 17-19 Samordna søknad og rapportering 2016 
    Bakgrunn 
    Samordna søknad og rapportering (tidl. Idrettsregistreringa) gjennomførast  
    i perioden 01.-30. april ved at idrettslaga rapporterar nøkkelinformasjon til  
    NIF. 

 
Tala frå idrettsregistreringa danner grunnlag for  ulike økonomiske 
støtteordningar (lokale aktivitetsmidlar, utstyrsmidlar, kommunale mildar 
etc.) 
 
Tala dannar vidare grunnlag for statistikkar om og for idretten. 
 
Av medlemmar i idrettslaget skal følgjande registrerast som aktive i 
særgruppene/ grein: 
 
- Alle utøvarar, både dei som er aktive innan konkurransar og alle dei som 

deltek på aktivitetar innan trening, trimaktivitetar, turrenn, karusellrenn 
etc. som er i regi av idrettslaget eller annan skiaktivitet i regi av idretten. 
 

- Alle som har eit verv eller oppgåve i idrettslaget; t.d. styreverv, komitear 
og andre valte  eller oppnevnte oppgåver – trenarar, oppmenn og andre 
faste oppgåver som utførast over ein tidsperiode – andre faste oppgåver 
innan t.d. arrangement; tidtakarar, stadion, løype, kafè, sekretariat, osv. 

 
Det er elles svært viktig at skikrinsen følgjer opp registreringa av aktive medl. 
i skigruppene, sidan ordninga er avgjerande m.o.t. tilskotsordningane frå 
Norges Skiforbund. 
 

   I 2016 vart det innført ei ny ordning med elektronisk medlemsregistrering. 
   Dvs. at alle idrettslag må registrere sine medlemmar i eit godkjent  
    elektronisk medlemsregister. Dette er eit krav som følgje av medlemskapet i  
    NIF. 

 
 
 



 

                                                                                       

 

 
   Sogn og Fjordane Skikrins – Idrettsregisteringa 2006-2016 
 
   Fig. 1) Utvikling aktivitetstal Sogn og Fjordane Skikrins 2006-2016 
 

    
 

Fig. 2) Idrettsregistreringa 2016 Sogn og Fjordane Skikrins, fordeling av 
  medlemsmassen. 
 

 
 



 

                                                                                       

 

Fig. 3) Utvikling aktivitetstal Sogn og Fjordane Skikrins  
      aldersgruppa 6-12 år, 2006-2016 

 

 
 
    

Fig. 4) Utvikling aktivitetstal Sogn og Fjordane Skikrins  
      aldersgruppa 13-19 år, 2006-2016 
 

    
 



 

                                                                                       

 

Fig. 5) Utvikling aktivitetstal Sogn og Fjordane Skikrins, aldersgruppa 6-12 år 
   samanlikna med aldersgruppa 13-19 år 

 

 
 
    VEDTAK 
    Skikrinsstyret tek saka til orientering. 
 
DISKUSJON- OG VEDTAKSAKER 
SAK 08 17-19 Rammer for arbeidet i Skikrinsstyret 
    Bakgrunn 
    Skikrinsstyret drøfta rammene for styrearbeidet på følgjande 
    område: 
 

- Konfidensialitet er i utgangspunktet knytt til personalsaker 
- Ein skal praktisere openheit i alle saker 
- Ein skal legge til rette ei for ei tydeleg arbeidsdeling i organisasjonen 
- Ein skal praktisere stor «takhøgde» i samband med enkeltsaker o.a. 
- Protokollførsel 
- Om ikkje leiar i greinkomitèane kan møte i samband med møter i 

Skikrinsstyret eller sentrale møter, så møter nestleiar eller andre i 
komiteen 

- Det skal utarbeidast gode møteplanar/ «årshjul» 
- Ein skal legge til rette for telefonmøter i tillegg til ordinære møter. 
- Det skal gjennomførtast felles styre- og komitèmøte ein gang pr. år 

(april/ mai) 
 
   VEDTAK 
    Skikrinsstyret tek saka til orientering. 
 
SAK 09 17-19 Veiledarutdanning Norges Skiforbund 
    Bakgrunn 
   Norges Skiforbund arrangerar 13.-15. oktober ei opplæringssamling for  
    engasjerte personar som ynskjer å bli ein del av skiidretten sitt  
    klubbveiledarkorps. Samlinga vil gå parallelt med Skiforbundet sitt 
    Haustmøte/ Anleggs- og arrangørseminar. 



 

                                                                                       

 

 
   I 2016 vart Skiforbundet sin Utviklingsmodell (SUM) vedtatt på Skitinget i  
    Trondheim. På bakgrunn av dette skal Norges Skiforbund utdanne eit eige  
    veiledarkorps som skal jobbe med klubbutvikling i vid forstand, og supplere 
    det gode tilbodet som NIF og idrettskretsane allereie tilbyr. Klubbutvikling  
    vil omhandle innsatsområda aktivitet, anlegg, arrangement, kompetanse og  
    organisasjon. 
 

Til forskjell frå kurslærarrolla vil ein her jobbe som prosessleiar, der ein m.a. 
vil halde temakveldar, køyre work-shops og leie prosessar for å utvikle 
handlingsplanar i skigruppene.  

 
Ein må rekne med å stille opp på ettermiddagar og nokon helgar, samt vere 
fleksibel til å ta oppdrag på kort sikt. 

 
Alle veiledarar får honorar etter NIF og NSF sine satsar for veiledarar 

   
VEDTAK 

  Skikrinsstyret gjer vedtak om at ein skal samhandle/ samarbeide med  
  Sogn og Fjordane idrettskrins vedr. veiledarutdanning og oppfølging av  
  arbeidet med klubbutvikling. 

 
SAK 10 17-19 SUM; SFSK Handlingsplan 2017-2019 
   Bakgrunn 
    Viser til Sogn og Fjordane Skikrins sin Handlingsplan 2017-2019, og vedtak  
    av planen i samband med Skikrinstinget 2017. 
 
   ------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
   I samband med Ski-tinget i Trondheim i 2016 la skiforbundet til grunn 
    ein ny utviklingsmodell ved inngangen til planperioden 2016-2020. 
 
   Utviklingsmodellen dannar grunnlag for alle hovudmål og delmål i 
    planperioden, og den dekker alle innsatsområde. 
 

Utøvaren i sentrum 
   Utvikling av skiutøvaren skal gjerast i eit langsiktig utviklingsperspektiv. 
    Difor er det utøvaren som er i sentrum for ski-idretten sine målsetjingar, gitt 
    i Skipolitisk dokument for perioden 2016-2020. 
 
   For at ein utøvar skal kunne utvikle seg er det behov for trenarar, 
    arrangement, og anlegg som er lagt til rette på ein slik måte at utvikling skjer 
    gjennom eit langt idrettsliv.  
 

Til saman utgjer elementa nærast utøvaren kjerneverksemda for all  
  verksemd, frå skiklubb/ skigruppe, via skikrets og til skiforbundet. 

 
Flest mogleg, lengst mogleg, best mogleg 

    Menneska utviklar seg i ulik takt, uavhengig av alder og dugleiksnivå. 
    Ski-idretten sine framtidige mål er difor lagt til rette for idrettsleg  
    utvikling, basert på utviklingsalder framfor kronologisk alder. Med rett 



 

                                                                                       

 

     utvikling, til riktig tid, vil resultata komme. Samstundes vil ski-idretten vere 
    eit viktig bidrag i eit folkehelseperspektiv. 
 

Klubbane i Norges Skiforbund har gjennom klubbundersøkinga gjennomført 
  hausten 2015 gitt eit godt bilete av ski-idretten sine utfordringar, og har gitt 

   Skiforbundet ein retning for kva som er viktig for aktiviteten framover. 
 
   Å behalde skiutøvaren gjennom heile barne- og ungdomsperioden er ei uttalt 
    målsetjing. Dette må gjerast gjennom tilrettelegging av aktiviteten, også på 
    ein måte som ikkje skal vere økonomisk belastande. 
 
   Gjennom ein utviklingsbasert modell, skiforbundet sin utviklingsmodell, skal 
    det utviklast nye aktivitetstilbod som ivaretek medlemmane si moglegheit til 
    å drive breidde- og toppidrett, på tvers av greiner og andre idrettar. 
 
 
 

 
 
 

Øvrige rammevilkår for ski-idretten si verksemd er utdanning og utvikling, 
informasjon og kommunikasjon, økonomiske rammevilkår, internasjonalt 
arbeid og samhandling på tvers i organisasjonen og mellom organisasjonar. 

   Saman med kjerneverksemda utgjer dette innsatsområda for ski-idretten dei 
    kommande fire åra. 
    

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

                                                                                       

 

 
Utviklingsmodellen 

 

    
    

Skiforbundet sin utviklingsmodell (SUM) skal vere ski-idretten sin raude 
  tråd i denne planperioden. Den gjev føringar for korleis framtidas 
  organisasjon, utøvarar, trenarar, leiarar, anlegg og arrangement skal vere. 
   

Målet er at ski-idretten skal legge til rette for flest mogleg, lengst mogleg og 
  best mogleg. I dette ligg aktivitet både for funksjonsfriske, funksjonshemma, 
  integrering av medlemmer som ikkje har eit tradisjonelt forhold til snø og  
  ski, og integrering av medlemmer frå alle samfunnslag. Ski-idretten skal vere 
  inkluderande med omsyn til nivå, alder, kjønn, sosial- og kulturell bakgrunn, 
  funksjonsevne, seksuell orientering og økonomisk evne. 

 
   Ulike nivå i modellen 
    
   Aktiv start 

- første møte med organisert idrett 
- grunnleggande rørsler med og utan ski 
- situasjon- og oppgåvestyrt aktivitet med lite instruksjon 
- skiskular, idrettsskular, allidrett, basisaktivitet og leikaktivitetar på ski 

basert på meistring 
- karusellrenn kan vere rekruttering til aktivitet 
- nærmiljøanlegg, lokale skianlegg, lokale snøsoner 

 
FUNdament 
- mykje variert og allsidig fysisk aktivitet 
- innlæring av grunnleggande rørsler med og utan ski 
- situasjon- og oppgåvestyrt aktivitet med lite instruksjon 



 

                                                                                       

 

- skiskular, idrettsskular, allidrett, basisaktivitet og leikaktivitetar på ski 
basert på meistring 

- deltaking i karusellrenn som motivasjon 
- nærmiljøanlegg, lokale skianlegg, lokale snøsoner 

 
Lær å trene 
- trening på grunnleggande ferdigheiter med og utan ski 
- mykje variert aktivitet, gjerne i fleire idrettar 
- trening med fokus på meistring og utvikling 
- større fokus på trening framfor deltaking i konkurransar 
- trening på sosiale ferdigheiter gjennom deltaking i idretten 
- klubbtrening, og trening i samarbeid med andre særidrettar eller andre 

skiklubbar 
- klubb-, sone-, og krinsrenn 
- nærmiljøanlegg, lokale skianlegg, lokale snøsoner 
 
Trene for å trene 
- meir fokus på greinspesifikk trening, med variert aktivitet og gjerne 

gjennom fleire idrettar 
- bygge treningskultur, sosiale miljø, og i tillegg drive aktivitet for dei som 

berre ynskjer å trene 
- individuell treningsoppfølging i høve til utviklingsalder 
- fortsatt mest vekt på trening vs. konkurranse, men auke av tal 

konkurransar 
- trenarar på høgt nivå 
 
Trene for å konkurrere 
- heilskapleg utvikling av toppidrettsutøvaren 
- fokus på læring og utvikling gjennom konkurransar 
- mykje spesialisert trening 
- FIS-renn, NM, jr. VM, U23, YOG, EYOF 
- homologerte konkurranseanlegg 
- trenarar på høgt nivå 

 
Trene for å vinne 
- utøvarar på høgt sprortleg nivå 
- utviklingsorienterte utøvarar 
- OL, VM og verdenscup 
- nasjonalanlegg og homologerte konkurranseanlegg 
- trenarar på høgt nivå 
 
Konkurrere på ski livet ut  
- ungdom som ikkje ynskjer å konkurrere på høgt nivå skal få eit 

konkurransetilbod 
- aktivitet gjennom trening i skigruppa/ skiklubben 
- konkurransetilbod gjennom turrenn, master og fjelltelemarkrenn 

 



 

                                                                                       

 

 
Aktiv livet ut 
- aktivitet gjennom breidde- og mosjonsidrett i skigruppa/ skiklubben 
- fokus på trening i eit helseperspektiv 
- utvikling av nye ferdigheiter gjennom deltaking på teknikkurs i regi av 

skigruppa/ skiklubben 
 

------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Sogn og Fjordane Skikrins ein handlingsplan for perioden 2017-2019 er 
vedlagt. 
 
I samband med møtet skal komiteen handsame handlingsplanen, drøfte  
skikrinsen sine tiltak, samt avklare vidare  ansvarsfordeling. 
 

   VEDTAK 
      Skikrinsstyret tek prosessen og drøftingane til orientering, og gjer vidare 
    vedtak om å følgje opp intensjon, mål og tiltak i høve til førebels  
    arbeidsfordeling og fristar. 
 
SAK 11 17-19  Haustmøtet 2017 
   Bakgrunn 
    Haustmøtet til Sogn og Fjordane Skikrins vert gjennomført laurdag 11.  
    november i Sogndal v/ Fosshaugane Campus. 
 
   Denne gangen vert Haustmøtet gjennomført parallelt med nyvinninga  
    Idrettens Møteplass, og er såleis eit samarbeidstiltak med Sogn og Fjordane 
    idrettskrins. 
 
   I samband med Haustmøtet/ Idrettens Møteplass legg ein opp til følgjande 
    rammeprogram: 
 
     

Kl. 09.30-10.00 Registrering, kaffi  
Kl. 10.00  Foredrag med Johan Kaggestad 
Kl. 12.00  Lunsj   
Kl. 13.00-16.00 Haustmøtet Sogn og Fjordane Skikrins 

 
- alpint 
- langrenn 
- hopp og kombinert 
- telemark/ randonee 

 
NB! Saklister til Haustmøtet vert publisert innan utgangen av oktober. 
 
Det er i tillegg invitert til Basissamling for utøvarar 12-16 år med Even Hole 

  som hovudtrenar. 
 
Kl. 09.30  Basissamling med Even Hole, økt 1  
Kl. 12.00-13.00 Lunsj Sogndal vgs. 
Kl. 13.00-15.00 Basissamling med Even Hole, økt 2  

 



 

                                                                                       

 

 
VEDTAK 

  Skikrinsstyret tek saka til orientering, og gjer vidare vedtak om å legge inn  
  ein tverridrettsleg fagbolk (ernæring) i høve til aktuelle utøvarar på  
  Basissamlinga. 

 
SAK 12 17-19  Markedsarbeidet i Sogn og Fjordane Skikrins 
   Bakgrunn 
   Status i Sogn og Fjordane Skikrins sitt markedsarbeid. 
    

Verksemd Grein Går ut Status 
Fylkeskommunen AU/Ski i Skulen  Prosessen kring 

reforhandling av avtalen er 
i gang. 

Skiing Norway,  
Hotel Alexandra 

AU 2017 Fakt. sept. 2017. Prosjektet 
vert fasa ut av NSF. 

Skiing Norway, 
Skogstad Sport AS 

AU 2018 Fakt. sept. 2017. 
Prosjektet vert fasa ut av 
NSF. 

AVIS Bilutleige AU 2018 Avtalen er reforhandla og 
signert i des. 2015. 

ByggTeam AS Langrenn 2018 Avtalen er reforhandla 
t.o.m. våren 2018. 
Økonomisk nivå er same 
som tidlegare. Avtalen skal 
reforhandlast vinteren 
2018. 

Sparebanken S. og Fj Langrenn 2017 Eksisterande avtale går ut 
31.12.2017. Ny avtale er 
reforhandla for 3 nye år 
(t.o.m. 2020). 

G-Sport/  
Erdal Sport AS 

Langrenn 2017 Avtalen skal reforhandlast 
hausten 2017. 

SFE Hopp/ langrenn 2019 Avtale reforhandla i 2017. 
COOP Vest SA Alpint 2018 Avtale reforhandla i 2017. 
Fjord1 Alpint 2018 Avtalen er reforhandla for 

3 nye år og signert i 
september 2015. Avtalen 
må reforhandlast vinteren 
2018. 

Sparebanken Vest Alpint 2018 Avtalen går ut 2018, og må 
reforhandlast sommaren 
2018. 

Frydenbø Bilsenter AS Alpint 2017 Avtalen må reforhandlast. 

 

 
VEDTAK 

  Skikrinsstyret tek saka til orientering og gjer vidare vedtak om å setje i verk 
  reforhandling av følgjande samarbeidsavtalar: 

 
- Sogn og Fjordane fylkeskommune, ansv.: Adm. 
- ByggTeam, ansv.: Adm. 
- G-Sport/ Erdal Sport AS, ansv.: Adm. 
- Frydenbø Bilsenter AS, ansv.: Atle H. 



 

                                                                                       

 

- Fjord1, ansv.: Atle H. Tonje N. og adm. 
- Sparebanken Vest, ansv.: Atle H. og adm. 

 
SAK 13 17-19  Ski i Skulen 2018 

  Bakgrunn 
  Rapport for prosjektet Ski i Skulen 2017 er vedlagt. 

  Prosjektet vart presentert i møtet. 
 
  For øvrig er vidareføringa av prosjektet vinteren 2018 noko usikker, m.a.  

  fordi finansieringa er avhengig av ein ny utviklingsavtale med Sogn og  
  Fjordane fylkeskommune, samt gåvemidlar frå Sparebankstiftinga. 

 
  VEDTAK 

  Skikrinsstyret tek saka til orientering. 
 
SAK 14 17-19 Økonomiske rammer for telemark-/ randoneekomiteen 

Bakgrunn 
 I  samband med Skikrinstinget 2017 vart det formelt etablert ein telemark-/ 

randoneekomitè i Sogn og Fjordane Skikrins (ref. Handlingsplan 2017-2019). 
 
 I samband med komiteen sitt arbeid kjem arbeidsutvalet i skikrinsen med 

framlegg om at komiteen skal bli tildelt kr. 50 000,- i aktivitetsstøtte i 
oppstartsfasen. 

 
 Framlegget er begrunna med eit ynskje om å sikre utbreiing av desse 

skigreinene i Sogn og Fjordane. 
 
 Det vert elles lagt til grunn at komiteen vert etablert med ei eiga avdeling i 

skikrinsen sin rekneskap og budsjett (til liks med dei andre komiteane). 
Komiteen vil såleis vere underlagt Skikrinsstyret sine rammer, og vil 
framover vere ansvarleg for eigne inntekter og kostnader. 

 
 VEDTAK  

Skikrinsstyret støttar arbeidsutvalet sitt framlegg, og tildelar telemark-/ 
randoneekomiteen kr. 50 000,- i oppstartsstøtte. 

 
 Skikrinsstyret gjer vidare vedtak om at det ev. ved nyetablering av andre 

komitèar skal vurderast tilsvarande oppstartsstøtte. 
 
SAK 15 17-19  Møteplan Skikrinsstyret 
    Bakgrunn 
    Skikrinsstyret fastset møteplan for 2017. 
 
   VEDTAK 
    Skikrinsstyret fastset følgjande møteplan: 
 

- Haustmøtet; laurdag 11. november 2017, Fosshaugane Campus 
- Møte i Skikrinsstyret; måndag 11. desember 2017, Thon Jølster Hotell 

 



 

                                                                                       

 

 
ORIENTERINGSSAKER 
SAK 16 17-19  Beredskapsplan 2017-2019 
   Bakgrunn 
   Beredskapsplan for 2017-2019 er vedlagt. 
    Planen vart presenert i møtet.    
 
   VEDTAK 
    Skikrinsstyret tek saka til orientering. 
 
SAK 17 17-19  NSF Haustmøtet 2017 

  Bakgrunn 
 Norges Skiforbund sitt Haustmøte vert avvikla på Gardermoen 13.-15.    
  oktober 2017. 

 
  Frå Sogn og Fjordane Skikrins deltek følgjande: 
 

1) Styreleiar, Finn Årdal (kretsleiarmøtet) 
2) Nestleiar, Hallvard Nygård (arrangør- og anleggseminar) 
3) Leiar LK, Oddmund Lefdal (langrennskomiteen sitt fagmøte) 
4) Medlem styret, Tonje Norheim Tangerud (alpinkomiteen sit fagmøte) 
5) Leiar HKK, Henning Sæthre (hoppkomiteen sitt fagmøte) 
6) Leiar T/RK, Sjur Håvard Øygard (fagmøte randonee) 
7) Adm.sjef, Yngve Thorsen (div. møter) 
8) Ingrid Narum, veiledarsamling 

 
  VEDTAK 

  Skikrinsstyret tek saka til orientering. 
   
EVENTUELT 
 
 
Med venleg helsing 
Sogn og Fjordane Skikrins 
 
Finn Årdal (s)       Yngve Thorsen (s) 
Styreleiar       Adm. sjef    
     
 

 



 

                                                                                       

 

 

 
Vedlegg SAK 18 17-19        Protokoll frå møte nr. 02 i Skikrinsstyret 

 
 
Skikrinsstyret@ 

 
          
Sakshand.: YT/FÅ  Dato: 12.12.2017 Arkivk.: styret/møter/innkalling/17-19 
 
 
 
 
 
Stad:   Skei, Thon Jølster Hotell 
 
Tidspunkt:  Måndag 11. desember 2017, kl. 17.00-21.20 
 
 
 
RAMMEPROGRAM, MÅNDAG 11. DESEMBER 2017 
 
Program Tidspunkt Saker Andre opplysningar 
Frammøte Kl. 17.00-18.00 Sak 18-25/ 17-19  
Middag, juletallerken Kl. 18.05-18.55   
Møte i Skikrinsstyret Kl. 19.00-21.00 Sak 26-32/ 17-19  
 
 
REFERATSAKER 
SAK 18 17-19 Godkjenning av innkalling og sakliste 
SAK 19 17-19  Godkjenning av protokoll nr. 01 17-19 frå Skikrinsstyret  
SAK 20 17-19 SFSK AK referat Haustmøtet 2017 
SAK 21 17-19  SFSK AK protokoll nr. 02 17-19 
SAK 22 17-19 SFSK LK referat Haustmøtet 2017 
SAK 23 17-19 SFSK HKK protokoll nr. 02 17-19 
SAK 24 17-19 SFSK HKK referat Haustmøtet 2017 
 
RAPPORTERING 
SAK 25 17-19 Rekneskapsrapport pr. 30.11.2017 
 
DISKUSJON- OG VEDTAKSAKER 
SAK 26 17-19 Tilsetjing av ny administrasjonssjef i Sogn og Fj. Skikrins 
SAK 27 17-19 «Fluor-saken» 
SAK 28 17-19 Omorganisering av SFSK sine felles komitèar 
SAK 29 17-19 Budsjett 2018 
SAK 30 17-19 SUM; SFSK Handlingsplan 2017-2019 
SAK 31 17-19  Skiidretten sin handlingsplan for antidoping arbeid 2017-2020 
 
ORIENTERINGSSAKER 
SAK 32 17-19 Ski i Skulen 2018 
 

PROTOKOLL MØTE NR. 02 I SKIKRINSSTYRET, 2017-2019 



 

                                                                                       

 

EVENTUELT 
SAK 33 17-19 Møteplan 1. halvår 2018 
 
 
 

 
TIL STADES:  Finn Årdal, Hallvard Nygård, Margot Åsebø, Tonje Norheim Tangerud, Atle  
    Hamar, Oddmund Lefdal, Henning Sæthre, Sjur Håvard Øygard og  
    Yngve Thorsen (adm.) 
 
FORFALL:  
 
MERKNADER:  
 
REFERENT:  Yngve Thorsen 
 
 

    
REFERATSAKER 
SAK 18 17-19 Godkjenning av innkalling og sakliste 
    Bakgrunn 
    Innkalling og sakliste er sendt ut på førehand. 
 
   VEDTAK 
    Skikrinsstyret godkjenner innkalling og sakliste. 
 
SAK 19 17-19  Godkjenning av protokoll nr. 01 17-19 frå Skikrinsstyret  

Bakgrunn 
Protokoll frå styremøte nr. 01 17-19 er sendt ut tidlegare, og er godkjent 
elektronisk. Protokollen er også lagt ved som eige vedlegg. 

 
 VEDTAK 

Skikrinsstyret godkjenner protokoll nr. 01 17-19. 
 
SAK 20 17-19 SFSK AK referat Haustmøtet 2017 

Bakgrunn 
Referat frå alpinkomiteen sitt Haustmøte er vedlagt. 

 
 VEDTAK 

Skikrinsstyret tek referatet til orientering. 
 

SAK 21 17-19  SFSK AK protokoll nr. 02 17-19 
   Bakgrunn 
   Protokoll frå møte nr. 02 17-19 i alpinkomiteen er vedlagt. 
 
   VEDTAK 
   Skikrinsstyret tek protokollen til orientering. 
 
SAK 22 17-19 SFSK LK referat Haustmøtet 2017 
    Bakgrunn 
   Referat frå langrennskomiteen sitt Haustmøte er vedlagt. 
 



 

                                                                                       

 

   VEDTAK 
   Skikrinsstyret tek referatet til orientering. 
 
 
SAK 23 17-19 SFSK HKK protokoll nr. 02 17-19 
   Bakgrunn 
   Protokoll frå møte nr. 02 17-19 i hopp- og kombinertkomiteen er vedlagt. 
 
   VEDTAK 
   Skikrinsstyret tek protokollen til orientering. 
 
SAK 24 17-19 SFSK HKK referat Haustmøtet 2017 
    Bakgrunn 
    Referat frå alpinkomiteen sitt Haustmøte er vedlagt. 
 
   VEDTAK 
   Skikrinsstyret tek referatet til orientering. 
 
RAPPORTERING 
SAK 25 17-19 Rekneskapsrapport pr. 30.11.2017 
   Bakgrunn 
    Rekneskap pr. 30.11.2017 er vedlagt. 
   Adm. presenterte rapporten i møtet. 
 
   VEDTAK 
    Skikrinsstyret tek rapporten til orientering. 
 
DISKUSJON- OG VEDTAKSAKER 
SAK 26 17-19 Tilsetjing av ny administrasjonssjef i Sogn og Fj. Skikrins 
     Bakgrunn 
    Administrasjonssjef i Sogn og Fjordane Skikrins, Yngve Thorsen, har sagt  
    opp si stilling frå 29. november 2017. Jf. arbeidsavtale er det 3 månader 
    oppseiing i stillinga. Siste arbeidsdag er onsdag 28. februar 2017. 
 
   Thorsen har takka ja til ny stilling som HMS ansvarleg i Coop Vest SA. 
 
   Saman med Norges Skiforbund startar skikrinsen no arbeidet med å finne ny  
    administrasjonssjef. 
 
   Framdriftsplan: 
 

- Utlysing av stilling, veke 49 
- Søknadsfrist, måndag 18. desember 2017 
- Handsaming av søknader, veke 51 
- Intervjurunder, veke 2 og 3 
 
Prosessen med tilsetjing av ny administrasjonsjef vert leia av utviklingssjef i 
Norges Skiforbund Helen Ingebretsen og krinsleiar Finn Årdal. 
 
I samband med handsaming av saka ynskjer krinsleiar at Skikrinsstyret 
drøftar «profilen» til ny administrasjonssjef. 

 



 

                                                                                       

 

    



 

                                                                                       

 

 

VEDTAK 

  Skikrinsstyret tek saka til orientering, og legg følgjande profil til grunn for  

  vidare arbeid: 

 

- Sterk organisator 

- God tilretteleggar 

- Strukturert 

- Økonomistyring 

- Markedsrelatert 

- Fleksibilitet/ tilgjengeleg 

- Kommunikasjonsevner (munnleg/ skriftleg) 

 

Arbeidsstaden skal vere ved Idrettens Hus i Førde. 
 
SAK 27 17-19 «Fluor-saken» 
   Bakgrunn 
   Viser til utgreiing og vedtak frå Skikrinstinget 2017, Sak 9.2 Forbod mot  
    fluorholdig glidesmurning i aldersbestemte klassar. 
 
   Skikrinstinget gjer vedtak om at Sogn og Fjordane Skikrins skal følgje  
    Norges Skiforbund sine anbefalingar og vedtak i høve saka, samt at ein  
    støttar arbeidet med forbod mot bruk av fluorhaldige gliprodukt i  
    aldersbestemte årsklassar. 
 
    Skikrinstinget gjer vedtak om at Sogn og Fjordane Skikrins skal førebu og  
    informere idrettslaga og ålmenta om forbodet som kan kome, i høve bruk  
    av fluorhaldige gliprodukt i aldersbestemte årsklassar. 
 
   Det har den siste tida versert noko ulike oppfatningar og variantar når det  
    gjeld ev. fluorforbod, og i den samanheng har Norges Skiforbund komt med  
    følgjande presisering. 
 
   Langrennskomiteen (NSF) sitt vedtak i etterkant av Haustmøtet var som 
    følgjer: 
 
   Langrennskomiteen i Norges Skiforbund innfører eit fluorforbod i klassane  
    til og med 16 år, men først når det finst sikre kontrollmetodar som kan 
    identifisere fluor under skia før start i skirenn. Metodar for kontroll finst  
    ikkje per dags dato, men fleire arbeidar med å få dette på plass. Fram til  
    dette forbodet trer i kraft oppmodar ein alle skikretsar og klubbar til å nytte  
    gliprodukt utan fluor – i alle skirenn – spesielt til og med 16 år. Når sikre  
    kontrollmetodar er på plass skal forbodet gjelde frå 14 dagar etter at alle  
    kretsar og klubbar har mottatt informasjon frå NSF om at forbodet  
    inntreffer. For å avgrense helse- og miljøskade ved bruk av fluor vil  
    langrennskomiteen i Norges Skiforbund oppmode alle å sjå til at vedtekne  
    smørevettreglar og reglar for handsaming av avfall vert fulgt. 
 
   Endringar i rennreglementet vert vedteke av Skistyret etter uttale frå lov- og  
    påtaleutvalet, og inntil kontrollmetodar er på plass og eit slikt vedtak er gjort,  
    føreligg det ikkje noko forbod mot fluor i konkurransar.  



 

                                                                                       

 

 
     Skikretsane har dermed ikkje høve til å innføre eigne rennreglement for renn  
    i NSF si terminliste. Kretsar og klubbar må gjerne vedta oppmodingar, men  
    dette kan ikkje kommuniserast som regel eller forbod. 
 

Når det gjeld kombinert er det slik at ein har ei ordning i Norgescup med  
felles smøreservice for samtlege deltakarar. Innanfor denne ordninga 
bestemte ein framfor denne sesongen at fluor ikkje skulle nyttast. Formelt 
må dette ikkje forvekslast med eit forbod. 

 
   VEDTAK 
    Skikrinsstyret tek saka til orientering, og gjer vidare vedtak om å oppmode at  
    alle arrangement approbert i Sogn og Fjordane Skikrins si terminliste skal  
    vere «fluorfrie». Dvs. at ein oppmodar alle klubbar å nytte gliprodukt utan  
    fluor – spesielt i årsklassane til og med 16 år. 
 
SAK 28 17-19 Omorganisering av SFSK sine felles komitèar 
    Bakgrunn 
 Leiar føreslår at Skikrinsstyret gjer ei nærare drøfting om følgjande 

tverridrettslege utval skal avviklast: 
 

1) Økonomi- og sponsorutvalet 
2) Utdanning- og utviklingsutvalet 
 
Bakgrunnen for drøftinga er knytt til lite eller ingen aktivitet i desse utvala 
siste 10 åra, og at saker knytt til desse utvala sine arbeidsområder har vore 
handsama direkte i Skikrinsstyret i samråd med administrasjonen. 
 
For øvrig kan ein legge til at Skikrinsstyret fritt kan opprette og legge ned 
utval, men ein kan ikkje avvikle valde fagkomitear. Vidare kan ein heller ikkje 
avvikle anleggskomiteen, då det i Sogn og Fjordane Skikrins si lov er 
presisert (§20, pkt. 3) at ein skal ha eit anleggsutval med det tal medlemmer 
som Skikrinsstyret avgjer. 

 
 VEDTAK 

Skikrinsstyret gjer vedtak om at følgjande utval skal avviklast f.o.m. dags 
dato: 

 
1) Økonomi- og sponsorutvalet 
2) Utdanning- og utviklingsutvalet 

 
SAK 29 17-19 Budsjett 2018 
    Bakgrunn 
    Framlegg til rammer for budsjett for 2018 er vedlagt. 

 
Administrasjonen sitt framlegg til budsjett for 2018 balanserar, med 
årsbudsjetterte driftsinntekter på kr. 3 078 500,- og årsbudsjetterte 
driftskostnader på kr. 3 078 500,-. 
 
Rammene for inntektene er i hovudsak basert på markedsinntekter, 
lagskontingent (årskontingent), tilskot frå idrettskrins, tilskot frå 



 

                                                                                       

 

fylkeskommune, tilskot frå NSF (post 3 midlar), momskompensasjon, 
rennavgifter samt eigendelar frå løparar/ føresette og klubb. 
 
Administrasjonen ber skikrinsstyret vere merksame på følgjande: 
 
- Markedsinntektene til Sogn og Fjordane Skikrins er budsjettert på same 

nivå som i 2017. 
 

- Markedsavtalane til skikrinsen er reforhandla for budsjettåret 2018. Ver 
merksam på at følgjande markedsavtalar må reforhandlast i 2018 på min. 
av dagens nivå: ByggTeam AS (langrenn), Frydenbø AS og Fjord1 
(alpint). I tillegg må barteravtalen med Erdal Sport AS (Intersport) og 
AVIS Bilutleige reforhandlast. 

 
Det er elles budsjettert med post 3-midlar (Norges Skiforbund) på totalt kr 
45 000,- fordelt på Rekrutteringsprosjektet, integrering, samt kurs og 
utdanningsverksemd.  

 
Prinsippet med fordelingsnøkkelen knytt til markedsinntektene, der 88% av 
inntektene blir ført vidare til greinkomiteane, medan AU held igjen 12% til 
eiga drift er lagt til grunn i framlegg til budsjett. 
 
ARBEIDSUTVALET 
 
AU – Drift administrasjon 
Markedsinntekter 
Samla budsjetterte markedsinntekter i 2018 er ca. kr. 940 000,- etter at 
meirverdiavgifta er trekt frå samarbeidsavtalane med Sparebanken Sogn og 
Fjordane og Sparebanken Vest. 
 
Tilskot frå idrettskrins 
Det er budsjettert med kr 95 000,- i tilskot frå idrettskrinsen 
(fylkeskommunalt tilskot), om lag same nivå som rekneskapstala for 2017 
syner. 

 
Lagskontingent 
Lagskontingenten (årskontingent) er budsjettert  ihht. til vedtak i samband 
med Skikrinstinget 2017, og utgjer samla ca. kr. 210 000,-. 
 
Momskompensasjon 
Jf. signal frå Norges Idrettsforbund og retningslinjer for utbetaling av 
momskompenasjon er denne tilskotsordninga budsjettert med kr. 160 000,- 
(samla for skikrinsen). Dvs. ca. 5% av sum driftskostnader for 
organisasjonen. 
 
Det er elles verdt å merke seg at momskompensasjonen er fordelt i høve til 
prosentvis andel budsjetterte driftskostnader for AU og respektive 
greinkomitèar.  
 
 
 
 



 

                                                                                       

 

 
IT kostnader 
IT kostnadane er budsjettert med kr 35 000,-, same nivå som budsjettet for 
2017 viser. 
 
Rekrutteringsprosjekt 
I rekrutteringsprosjektet er det budsjettert med sonevise Miljøsamlingar. 
 
Ifbm. Miljøsamlingane er det budsjettert med eit tilskot til tekniske 
arrangørar i 2018 på tilsaman kr. 19 500,-. 
 
Det er vidare budsjettert med eit tilskot på kr 15 000,- til 
rekrutteringsprosjektet frå NSF (post 3 midlar), samt kr. 12 000,- i 
deltakaravgifter. 
 
Funksjonshemma 
Innanfor område integrering/ funksjonshemma er det budsjettert med 2 stk. 
ski- og snøsamlingar som blir gjennomført i lag med NAV 
Hjelpemiddelsentralen.  
 
Det er verdt å merke seg at det også er budsjettert med eit tilskot frå NSF på  
kr 15 000,- (post 3-midlar). 

 
Krinsting 
Det skal ikkje gjennomførast krinsting i 2018. Difor er det ikkje budsjettert 
med kostnader eller inntekter på dette prosjektet. 

 
Styret 
I samband med aktiviteten til styret er det budsjettert med ca. kr. 175 000,- i  
kostnader. 
 
Kostnadane til styret er i hovudsak knytt til møter, telefonmøte, 
reiserekningar, samt reise og overnatting i samband med sentrale møter 
(Vårmøte/ Ski-tinget og Haustmøtet 2018).  

 
Ver merksam på at Skikrinsstyret gjennom sitt budsjett også dekkar reise og 
overnatting for representantar frå greinkomiteane i samband med Norges 
Skiforbund sine Vår- og Haustmøter (i tråd med tidlegare praksis). 

 
Trenarkurs/ utdanning 
Innanfor trenarkurs/ utdanning er det lagt opp til eit budsjett i om lag 
balanse. Inntektene er relatert til vaksenopplæringstilskot, kursinntekter og 
post 3-midlar, medan kostnadane er relatert til honorar og reisekostnader til 
kurslærar, leige av lokale samt kjøp av kursmateriell m.m. 
 
Ski i skulen 
Ved vidareføring av Ski i Skulen 2018 er det m.a. budsjettert med  
kr. 100 000,- i offentlege tilskot. Dette tilskotet baserar seg på 
utviklingsavtale med fylkeskommunen.  
 
Ein har vidare fått avslag på søknad om økonomisk støtte til prosjektet i 2018 
frå Sparebankstiftinga. 



 

                                                                                       

 

 
På kostnadssida er det budsjettert med honorar til instruktørar, 
reiserekningar og kostnader knytt til busstransport.  
 
Det er budsjettert med at prosjektet skal balansere. 
 
Prosjekt Telemark/ Randoneè 
Forventa inntekter på dette prosjektet er kr. 50 000,- , i tråd med tidlegare 
tilsagn (oppstartsmidlar) frå Skikrinsstyret. Kostnadsartane er usikre, men 
det er lagt opp til eit rammebudsjett i balanse. 

 
ALPINKOMITEEN 
Alpinkomiteen sitt budsjett balanserar med kr. 983 900,-i driftsinntekter og 
kr. 983 900,- i driftskostnader. 
 
Drift komité 
Det er budsjettert med  ca. kr. 370 000,- i overføring av markedsinntekter, jf. 
samarbeidsavtalane med Fjord1, Frydenbø AS, COOP Vest SA og 
Sparebanken Vest. 
 
Ver merksam på at samarbeidsavtalen med Fjord1 og Frydenbø AS må 
reforhandlast i 2018. 

 
Det er også lagt inn kr 20 000,- i lisensar/ rennavgifter. Dette er omlag same 
nivå som rekneskapstala for 2017 viser. 
 
Årsbudsjettert resultat på dette prosjektet er kr. 433 900,-. 
 
NM 
Ifbm. NM er det budsjettert med at ein dekkjer startkontingent for aktuelle 
utøvarar – budsjettert kostnad, kr 5 000,-. 
 
Årsbudsjettert resultat på dette prosjektet er kr. – 5 000,- 
 
Jr. NM 
Ifbm. Jr. NM er det budsjettert med at ein dekkjer startkontingent for 
aktuelle utøvarar – budsjettert kostnad er kr 10 000,-. 

 
Årsbudsjettert resultat på dette prosjektet er kr. – 10 000,-. 
 
HL 
På Hovudlandsrennet og Landsfinalen er det budsjettert med reise og 
overnatting til hovudleiar i tillegg til startkontingent for utøvarane. Det er 
også budsjettert med forskottering av overnattingskostnader samt refusjon 
av desse (inntekter). 
 
Årsbudsjettert resultat på dette prosjektet er kr. – 66 000,-. 

 
Cup 
Ifbm. Fjord1 cupen er det budsjettert med kr. 5000,- i annonsering, i tillegg 
til kr 30 000,- i kjøp av premiar. 
 



 

                                                                                       

 

Årsbudsjettert resultat på dette prosjektet er kr. – 35 000,-. 
 
FIS-renn 
Til FIS-renna i alpint er det budsjettert at krinsen dekkar startkontingent på 
5 FIS-renn for kvar utøvar, i tillegg til FIS-lisensen. 

 
Det er også lagt inn at krinsen forskotterar startkontingent i samband med 
desse renna. 
 
Årsbudsjettert resultat på dette prosjektet er kr. – kr. 10 000,-. 

 
Fjord1 samlingar/ krinslag 
Fjord1 samlingane er budsjettert i høve til alpinkomiteen sitt nye sportslege 
opplegg. Vidare er det budsjettert med innkjøp av nødvendig sportsleg utstyr 
til komiteen med kr. 50 000,-. 
 
Årsbudsjettert resultat på dette prosjektet er kr. – 296 000,-. 
 
Alpinkomiteen 
Til møteverksemd i alpinkomiteen er det sett av kr. 11 000,-. 
 
HOPP- OG KOMBINERTKOMITEEN 
Hopp- og kombinertkomiteen sitt budsjett balanserar med kr. 72 600,- i 
driftsinntekter og kr. 72 600,- i driftskostnader. 
 
Drift komité 
Det er budsjettert med kr. 50 000,- i overføring av markedsinntekter jf. 
samarbeidsavtalen med SFE. Avtalen med SFE vart reforhandla for tre nye år 
hausten 2016. 
 
I samband med drift av SFE-bakken er det budsjettert med reisekostnader på  
kr. 8 000,- 
 
Det er også lagt inn kr 5 000,- i lisensar/ rennavgifter.  
 
Årsbudsjettert resultat på dette prosjektet er kr. 37 000,-. 
 
Jr. NM 
Det er ikkje budsjettert med utøvarar til Jr. NM i 2018 frå Sogn og Fjordane. 

 
HL/ «Solan Gundersen» 
Ifbm. Hovedlandsrennet/ «Solan Gundersen» er det budsjettert med 
kostnader på tilsaman kr. 7 000,-. 
 
Årsbudsjettert resultat på dette prosjektet er kr. – 7 000,- 

 
Cup 
I samband med SFEhopp cup er det budsjettert med reklame og annonsering 
på kr. 3 750,-, i tillegg til kjøp av premiar på kr. 10 000,- .  
 
Årsbudsjettert resultat på dette prosjektet er kr. – 13 750,- 
 



 

                                                                                       

 

Rekrutteringsprosjekt i hopp – « Fannemel-effekten» 
Det er budsjettert med rekrutteringsprosjekt i hopp.  
 
Årsbudsjettert resultat på dette prosjektet er kr. – 12 250,-. Ev. ressursar 
knytt til Sommarhoppskule i Bjørkelibakkane er også knytt til dette 
prosjektet.   
 
Hopp- og kombinertkomiteen 
Til møteverksemd i komiteen er det sett av kr. 4 000,-. 

 
LANGRENNSKOMITEEN 
Langrennskomiteen sitt budsjett balanserar med kr. 1 290 800,- i 
driftsinntekter og kr. 1 290 800- i driftskostnader. 
 
Drift komité 
Det er budsjettert med kr 369 600  i overføring av markedsinntekter jf. 
samarbeidsavtalane med Sparebanken Sogn og Fjordane, ByggTeam og SFE. 

 
Vidare er det budsjettert med kr 50 000,- i lisensar/ rennavgifter, tilsvarande 
nivå som rekneskapstala for 2017 syner. 
 
Årsbudsjettert resultat på dette prosjektet er kr. 485 800,- 
 
NM, jr. NM og HL 
Ifbm. NM, jr. NM og Hovudlandsrennet er det budsjettert at ein dekkjer 
reise- og opphald for støtteapparat og kostnader med smørebod. Det er i 
tillegg budsjettert med ein andel refusjonar i samband med desse 
arrangementa. Det er også budsjettert med eit honorar for hovudleiar. 
 
Årsbudsjettert resultat på desse prosjekta er samla kr – 168 400,- 
 
Cup/ SSF Cup 
Ifbm. SSF Cupen er det m.a. budsjettert med kr 35 000,- i kjøp av premiar, i 
tillegg til noko diverse kostnader. 
 
Årsbudsjettert resultat på dette prosjektet er kr. – 47 500,- 
 
FIS-renn 
I samband med renna i Norgescup’ en er det budsjettert at komiteen dekkjer 
reise- og opphald for hovudleiar og støtteapparat (3 personar ved kvart 
arrangement). Det er i tillegg budsjettert med eit honorar for hovudleiar. Det 
er også budsjettert med ein andel refusjonar i samband med desse 
arrangementa. 
 
Årsbudsjettert resultat på dette prosjektet er kr. – 140 000,- 
 
Krinslag 
På krinslaget er det budsjettert med kr. 350 000,- i årskontingent 
(krinslagskontingent), om lag same nivå som rekneskapen for 2017 syner. 

 
Vidare er det m.a. budsjettert med kr 125 000,- i kjøp av klede, kr. 30 000,- i 
reisekostnader og kr. 195 000,- i overnatting i samband med samlingar.  



 

                                                                                       

 

 
Årsbudsjettert resultat på dette prosjektet er kr. – 123 000,-. 
 
Langrennskomiteen 
Til møteverksemd i langrennskomiteen er det sett av kr. 6 900,- 
 
LSV-huer 
Det er ikkje budsjettert med kjøp og sal av LSV-huer. 

 
GENERELL SLUTTKOMMENTAR 
Adm. sitt framlegg til rammer for budsjett må reviderast 1. kvartal 2018. 
 
I tillegg kan det vere aktuelt med diverse avsetningar frå 2017 til 2018, m.a.o. 
må budsjettet oppdaterast når skikrinsstyret gjer endeleg vedtak om ev. 
avsetningar.  

 
Det blir lagt opp til at vedtak om ev. avsetningar skal gjerast i samband med 
styremøte i januar/februar 2018, når arbeidet med rekneskapen for 2017 er 
sluttført. 

 
 VEDTAK 

Skikrinsstyret vedtek rammene for budsjettet 2018, og gjer vidare vedtak om 
at budsjettet skal reviderast 1. kvartal 2018. 

 
  Ein gjer vidare vedtak om at AU tildelast ca. 50% av mva. kompensasjonen 

kvart år. 
 
SAK 30 17-19 SUM; SFSK Handlingsplan 2017-2019 
    Bakgrunn 
    Oppdatert Handlingsplan 2017-2019 er vedlagt. 
    I møtet legg ein opp til gjennomgang av status i handlingsplanen. 
 
   VEDTAK 
    Skikrinsstyret tek saka til orientering, og gjer vidare vedtak om at «Sogn og  
    Fjordane-leikane» skal avviklast laurdag 17. februar 2018 i Sogndal  
    Skisenter. Styremedlem Tonje Norheim Tangerud følgjer opp tiltaket. 
 
SAK 31 17-19  Skiidretten sin handlingsplan for antidoping arbeid 2017-2020 
    Bakgrunn 
    I høve til krav frå Norges Skiforbund skal Sogn og Fjordane Skikrins utvikle  
    eigen handlingsplan for antidoping arbeid. 
 
   Døme på tiltak kan vere; 
 

- arbeide for at arrangørar av KM/ arrangement i krinscupen gjennomfører 
«Rent idrettslag» 

- i samarbeid med Antidoping Norge gjennomføre/ legge til rette 
informasjonsforedrag 

 
    

 
 



 

                                                                                       

 

 
VEDTAK 

  Skikrinsstyret gjer vedtak om at alle medlemmane i skikrinsstyret skal  
  gjennomføre e-læringsmodulen «Ren utøver», vidare skal alle ein oppmode  
  alle arrangørar av krinsmeisterskap sesongen 2017-2018 å gjennomføre  
  programmet «Rent idrettslag». 

 
ORIENTERINGSSAKER 
SAK 32 17-19 Ski i Skulen 2018 

Bakgrunn 
Saman med Sogn og Fjordane idrettskrins har adm. sjef i sommar og haust 
arbeida med reforhandling av utviklingsavtalen med Sogn og Fjordane 
Fylkeskommune. 
 

   Medio november fekk ein tilbakemelding frå fylkeskommunen om at ein  
    støttar prosjektet i 2018 med kr. 100 000,- 
 

Når det gjeld den øvrige finansieringa av prosjektet har Sparebankstiftinga 
gjeve avslag på søknad om økonomisk støtte. Her kan ein legge til at 
Sparebankstiftinga har støtta prosjektet sidan oppstarten i 2009. 

 
M.a.o. er det pr.d.d. økonomisk grunnlag for å starte prosjektet ved 5 (fem) 
skular. Til samanlikning har 10-15 skular teke del i prosjektet dei siste åra. 

 
Med bakgrunn i arbeidet til idrettskrinsen og skikrinsen m.o.t. etablering av  

  ein ny utviklingsavtale med fylkeskommunen, samt gjeldande økonomiske   
  rammer, tilrår adm. å starte prosjektet ved 5 skular i Sogn og Fjordane  
  vinteren 2017. 

 
   I samråd med styreleiar har ein difor gjeve tilbod til følgjande skular  
    om deltaking i prosjektet: 
 

- Tonning skule, Stryn kommune 
- Flatene skule, Førde kommune 
- Sunde skule, Førde kommune 
- Breim skule, Gloppen kommune 
- Trudvang skule, Sogndal kommune 

 
   VEDTAK 
    Skikrinsstyret tek saka til orientering. 
   
EVENTUELT 
SAK 33 17-19 Møteplan 1. halvår 2018 
   Bakgrunn 
    Skikrinsstyret fastset møteplan 1. halvår 2018. 
 
   VEDTAK 

- Møte i Skikrinsstyret, 12. februar 208 
- Utvida møte i Skikrinsstyret, 16. april 2018 
- Vårmøtet, 14. mai 2018 

     
 



 

                                                                                       

 

 
Med venleg helsing 
Sogn og Fjordane Skikrins 
 
Finn Årdal (s)        Yngve Thorsen (s) 
Styreleiar        Adm. sjef  
 
 
 

 


